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ANDØY KOMMUNE 
  

 
 

Tilleggsinnkalling 
for 

Kommunestyret 
 
 
Møtedato: 31.10.2022   
Møtested: Kommunestyresalen 
Møtetid: kl 11:00 - 18:00      

 
Medlemmer med gyldig forfall eller er inhabil i noen av sakene, må melde fra så snart som 
mulig på tlf. 76 11 50 00. Varamedlemmer møter etter nærmere innkalling. 
 
Dokumenter som ikke er offentlige, vil bli utlevert i møtet. Dersom medlemmene på forhånd 
ønsker å gjøre seg kjent med innholdet i disse dokumentene, er dokumentene tilgjengelig på 
rådhuset 
 
 
 
 

Andøy kommune 
 
 

Knut Nordmo 
Ordfører 
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Saksliste 
Sak nr Sakstittel  
RS 01/2022 Orienteringer  
RS 02/2022 Referatsak - Oversendelse Veipakke Vesterålen  
RS 03/2022 Referatsak – Status vegadresser i Andøy  
RS 04/2022 Referatsak - Status prosess for videreføring av 

næringsarbeid etter endt omstillingsperiode 
 

RS 05/2022 Referatsak – Restanser plan, byggesak og oppmåling, 
Seksjon for Samfunnsutvikling 

 

RS 06/2022 Referatsak - Etablere knytning mellom møteportal og 
historisk base 

 

RS 07/2022 Referatsak - Konklusjon av lovlighetskontroll i sak 121-
2001 («garasjesaken») 

 

RS 08/2022 Skisse til handlingsplan for Andøyfondet  
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ANDØY KOMMUNE 

 
 

 
 
 
Orienteringer 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Andreas Jordell 22/2006 

 
 
Saksnr. Utvalg Møtedato 
01/2022 Kommunestyret 31.10.2022 

 
 
 
 
 
 

1. Orientering om resultater fra innsiktsprosjekt basert på tjenestedesign v/ Marte Wiik 
(15 min) 

2. Andøy aktivitetspark v/Ørjan Vøllestad (15 min) 
3. Orientering om status og plan for videre arbeid i Oppfølgingsordningen v/ Erik 

Arntsen (30 min) 
4. Orientering fra Vesterålen friluftsråd v/ Bård Meløe(20 min) 
5. Orientering om status flyktningesituasjonen v/ Stig Johansen(10 min) 
6. Orientering om status plan for Andøyfondet v/ Rådmann (15 min) 

 
 
  



 

Side 4 av 14 
 

  
 

ANDØY KOMMUNE 

 
 

 
 
 
Referatsak - Oversendelse Veipakke Vesterålen 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Andreas Jordell 22/2456 

 
 
Saksnr. Utvalg Møtedato 
02/2022 Kommunestyret 31.10.2022 

 
 
Vedlegg: 
Dok.dato 

 
Tittel 

 
Dok.ID 

29.10.2022 Rapport 22007 Veipakke Vesteralen_151022 5597 
 
 
Sakssammendrag: 
  
 
' 
 
 
Bakgrunn for saken: 
Transportutvikling AS og Nordlandsforskning har ferdigstilt utredningene av Veipakke 
Vesterålen, som gir retning for Vesterålens fremtidige veikart. Denne anbefaler prioriterte 
hovedtraséer og tiltak for å styrke verdiskaping og vekst i næringslivet, bidrar til 
regionforstørring og til effektive og mer bærekraftige transportløsninger. 
  
  
Faktiske opplysninger: 
Veipakke Vesterålen ble overrakt  Vesterålen regionråd og Vesterålen næringslivssamarbeid 
18. oktober 
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ANDØY KOMMUNE 

 
 

 
 
 
Referatsak – Status vegadresser i Andøy 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Robert Svendsen 22/1053 

 
 
Saksnr. Utvalg Møtedato 
03/2022 Kommunestyret 31.10.2022 

 
 
 
Sakssammendrag: 
  
 
 
 
Bakgrunn for saken: 
 
I formannskapet 29. august 2022 ble administrasjonen bedt om å legge fram status for 
overgang fra matrikkeladresse til veiadresse i Andøy kommune.  
  
  
Faktiske opplysninger: 
 
Under følger uttrekk fra Matrikkelen knyttet til status for adresser på Matrikkel eller 
Vegadresseform, på tre ulike datoer. 
DATO 13.02.2021 

Kommune 
Adresser 

totalt 
Veg 

adresser % Matrikkel 
adresser % 

1871 ANDØY 3 762 1 749 46,49% 2 013 53,51% 
  
  
DATO 04.10.2021 

Kommune 
Adresser 
totalt 

Veg 
adresser % 

Matrikkel 
adresser % 

1871 ANDØY 3 793 3 356 88,48% 437 11,52% 
  
  
DATO 13.9 2022 

Kommune 
Adresser 
totalt 

Veg 
adresser % Matrikkel 

adresser % 

1871 ANDØY 3 811 3 614 94,83% 197 5,17% 
  
  
Vurdering: 
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De av adressene som er på matrikkelform per i dag er ofte hytter eller bygg hvor det er andre 
uklarheter om bygg status, andre feil i matrikkel, eller ligger utenfor områder hvor det er lite 
hensiktsmessig med å opprette veiadresse. 
 
Det foreligger en veiparsell hvor det er uenighet om navnet mellom kommune og 
Kartverket/Språkrådet - Strandlandveien/Strandlandetveien. Navnesaken skal høres i løpet 
av høsten og må løses før det tildeles adresse. Adressering er en driftsoppgave, og adresser 
endres og tildeles hele tiden.  
 
Det gjøres også en jobb med å rette opp i feil og mangler. Fremover vil vi også jobbe mer 
med å rette opp feil og mangler knyttet til Andenes, som ikke har hatt fokus i selve 
adresseprosjektet. Vi vil også jobbe inn bedre rutiner for adressering i sammenheng med 
registrering av bygg i tiltaksbasen, slik at adressetildeling blir en del av 
byggesaksbehandlingen. 
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ANDØY KOMMUNE 

 
 

 
 
 
Referatsak - Status prosess for videreføring av næringsarbeid etter endt 
omstillingsperiode 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Andreas Jordell 22/2456 

 
 
Saksnr. Utvalg Møtedato 
04/2022 Kommunestyret 31.10.2022 

 
 
 
 
 
 
Bakgrunn for saken 
I kommunestyret 28. mars 2022 (sak 25/2022) ble følgende vedtak fattet: 
  
Kommunestyret godkjenner styrets forslag til handlingsplan 2022 for Samskap.  
  
Delen av vedtaket fra kommunestyrets behandling av handlingsplan for Samskap 2021 som 
omhandler forlengelse av omstillingsperioden oppheves.  
  
Konkret oppheves følgende del av vedtaket i sak 51/2021: «Andøy kommunestyre ber 
rådmannen/adm. utrede sak om forlengelse av omstillingsperioden».  
  
Andøy kommunestyre ønsker nå et tydelig fokus på og arbeid med videreføring av 
utviklingsarbeidet etter omstillingsperiodens slutt.  
  
I samarbeid med Nordland fylkeskommune bør det i den forbindelsen etableres et eget 
«vekstprogram for Andøy» 
  
Andøy kommunestyre ønsker at prosessen i forhold til avslutningsfasen av Samskap må 
igangsettes umiddelbart. 
  
Det må, senest medio oktober 2022, bli framlagt en sak til politisk behandling med en tydelig 
anbefaling fra Rådmannen om hvordan nærings- og utviklingsarbeidet skal ivaretas og 
finansieres etter omstillingsperiodens slutt. 
  
Det forutsettes at det etableres en tett dialog med formannskapet i prosessen fram mot en 
anbefaling. 
  
  
Faktaopplysninger 
På vegne av ordfører har rådmannen engasjert selskapet TINKR v/ Anders Wengen til å 
gjennomføre en forstudie for å utrede aktuelle modeller for videreføring av nærings- og 
utviklingsarbeidet i Andøy kommune når omstillingsperioden går ut i 2023. 
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Forstudien er igangsatt i henhold til Innovasjon Norge sin anbefalte prosess for 
avslutningsfasen (fase fire) i omstillingsprogrammer, så vel som Samskap sin handlingsplan 
for 2022/23.  
  
Forstudien skal etter planen være ferdigstilt innen medio desember, slik at den kan 
forelegges kommunestyret til behandling 12. desember. 
  
Forstudien skal etter planen konkludere med anbefaling om modell. Innovasjon Norges 
prosess legger opp til at forstudien skal etterfølges av et forprosjekt, hvor den anbefalte 
modellen utredes videre. Dette er planlagt igangsatt på nyåret.  
  
  
Vurdering 
Det er prematurt for rådmannen å legge fram en sak til politisk behandling når det pågår en 
forstudie.  
  
Rådmannen mener dessuten at det er svært fordelaktig at forstudien pågår i parallell med 
prosessen for å utarbeide en plan for Andøyfondet, slik at disse to kan sees i sammenheng. 
  
Det er opp til kommunestyret å avgjøre om det skal igangsettes et eget forprosjekt, eller ikke. 
Behovet for å igangsette et forprosjekt avhenger av hvor krevende den anbefalte modellen er 
å etablere med hensyn på organisering, finansiering, etc. 
 
 
  



 

Side 9 av 14 
 

  
 

ANDØY KOMMUNE 

 
 

 
 
 
Referatsak – Restanser plan, byggesak og oppmåling, Seksjon for Samfunnsutvikling 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Robert Svendsen 22/1909 

 
 
Saksnr. Utvalg Møtedato 
05/2022 Kommunestyret 31.10.2022 

 
 
 
 
 
 
Andøy kommune har over tid opparbeidet et etterslep/restanser på saker innenfor plan, 
byggesak og oppmåling. Det har ved flere anledninger vært etterspurt fra det politiske nivået 
om informasjon om restanser på de ulike områdene. Med overgang til nye 
saksbehandlingssystemer har det vært jobbet aktivt med å skaffe oversikt over saker som 
skal overføres til nytt system, for videre behandling.  
 
Nytt saksbehandlingsverktøy gir seksjon for samfunnsutvikling helt nye muligheter for å lage 
gode rapporter for saker og saksbehandling fremover. Målet er å kunne gi Formannskap og 
Kommunestyret jevnlige rapporter om utvikling i saksmengder og sakstyper, slik at vi kan 
forankre tiltak og prioriteringer for å få løst denne type oppgaver på en rask og god måte til 
innbyggere og næringslivets beste.  
 
Data som legges fram i denne orienteringen er hentet ut og lagt sammen fra gammelt 
saksbehandlingssystem. Men dette uttrekket gir en oversikt og en indikasjon for det totale 
etterslepet som var registrert sommeren 2022. Det vil ta noe tid før vi har gode 
datasett/rapporter å kjøre fra det nye sak/arkivsystemet. Da vil vi legge frem mer 
standardiserte rapporter til orientering og få en bedre oversikt på utvikling over tid.  
 
Hva er en restanse?  
Alle saker i statistikken under har en eller annen type restanse. En restanse i denne 
sammenheng, betyr ikke at ikke sakene er påbegynt, det betyr at det gjenstår arbeid, vedtak, 
mangler informasjon i saken som gjør at saken ikke kan avsluttes, og markeres som ferdig.   
 
Mange av sakene under er i en eller annen fase, enten den venter på aksjon fra oss på 
teknisk, at vi venter på høringssvar fra regionale myndigheter, eller dokumentasjon fra søker 
på en søknad med mangler. Det er ikke et mål i seg selv å ha 0 (null) restanser. En viss 
mengde restanser er en indikasjon på aktivitet og fremdrift i kommunen. Problemet blir når 
restansene blir så mange og uoverkommelige at vi ikke klarer å holde unna med de 
ressursene og den kompetansen vi har til rådighet. 
  
Organisering og videre arbeid 
Teknisk enhet har fra medio august 2022 styrket sin stab med flere medarbeidere, både i 
faste stilinger og i prosjektstillinger. Ressurser internt er flyttet rundt og vi har fått en ny 
organisasjon som etter hvert vil være rustet til å ta i mot og behandle søknader på de ulike 
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områdene innenfor akseptabel saksbehandlingstid og innenfor de frister som gjelder i ulike 
lovverk. Men det vil ta tid å få hodet over vannet, og komme ajour. Samtidig ser vi at 
aktiviteten er i ferd med å eksplodere -både i næringslivet og innenfor det private. Bare det å 
holde unna nye saker vil være en utfordring for seksjonen med dagens bemanning. Ett av 
grepene som er tatt er å gjøre flere i stand til å gjøre saksbehandling innen de ulike 
områdene. Seksjonen er nå organisert i team for byggesak, plan og oppmåling, hvor det er et 
mål at det minst er tre medarbeidere i hvert team som kan dra nytte av hverandre 
kapasitetsmessig, men ikke minst kompetansemessig. Målet er å lage fagmiljøer med 
personer som kan utfylle hverandre.  
 
Økt kompetanse - bedre støtte i digitale verktøy. 
Nye medarbeidere styrker nå sin kompetanse med ulik type faglige 
kurs/opplæring/overføring av kompetanse, samtidig gis det opplæring i nye digitale verktøy 
som på en helt annen måte kan støtte saksbehandler i prosessen og skape bedre og mer 
presis saksbehandling innenfor de ulike områdene. Støtten de nye verktøyene gir oss ser ut 
til å bli svært bra -og vi ser fram til å ta dem i bruk og utvikle dem videre. Samtidig må vi hele 
tiden jobbe med å digitalisere prosessene og legge til rette for at innbyggere og næringsliv 
får mer veiledning og støtte i søkeprosessene, slik at feil og mangler blir redusert til et 
minimum. Det gir til slutt faglig og rask behandling av viktige saker.  
 
Saker med restanser pr. 1. august 2022.  

Sakstyper 
Antall saker 
med 
restanser 

Forklaring 

Plansaker 13 
Plansaker etter plan- og bygningsloven, både i privat og 
kommunal regi. Sakene følger regleverket i plan- og 
bygningsloven, noe som sikrer fremdrift i sakene.  

Byggesaker 86 Små og store byggesaker, også saker som omhandler 
kjøp av kommunal eiendom.  

Oppmåling 151 

Saksmengden går fra deling, oppmåling, sammenslåing, 
rettinger i matrikkel, arealoverføringer, grensepåvisninger, 
overskjøte av kommunal eiendom, jordskiftesaker med 
mer. 
Sakene fordeler seg fra 2009  til 2022. Med hovedvekt på 
2021.  

    
Midlertidig styrkning av byggesaksfeltet 
Teknisk enhet vil høsten 2022 styrke byggesaksfeltet ved å leie inn noe mer kapasitet og 
kompetanse til våre egne byggesaksbehandlere er fullt og helt oppe å går. Målet er å ta ned 
restanser og få unna en del enklere byggesaker, slik at den totale saksmengden går ned.   
  
Opparbeiding av kompetanse på Oppmåling og delesak 
Oppmåling og deling har et stort etterslep. Vi vil gjennom høsten jobbe med å få enda bedre 
oversikt på de ulike sakene og status på dem. Sortere saker og fordele saker på flere 
saksbehandlere for å få ned restansene.  Fram mot en ny målesesong, våren 2023, vil det 
gjøres oppgradering og opplæring i utstyrsparken. Vi skal lage en plan for gjennomføring av 
kart- og oppmålingsforretninger og basert på denne vurdere om det er behov for å kjøpe inn 
tjenester for å få ting unna. 
  
Plan og dispensasjoner 
Planer og dispensasjoner etter plan- og bygnings behandles fortløpende. Etterslepet per i 
dag ligger på behandling av dispensasjoner. Teknisk vil i større grad enn før behandle ikke-
kontroversielle saker på delegasjon. Det betyr at de dispensasjonssaker administrasjonen 
innstiller positivt på, ikke lenger vil gå til politisk behandling, men at det fattes vedtak 
administrativt. Det gjør sakslistene kortere og tidsbruken mindre. Så lenge det ligger innenfor 
delegasjonen Kommunestyret har gitt administrasjonen mener vi dette er til det beste for 
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både kommune og søker. Kontroversielle saker og saker hvor administrasjonen innstiller 
negativt vil fortsatt gå til politisk behandling.  
  
Prioriteringer 
Uansett om vi får ned restanser og får lukket saker, må det prioriteres i det daglige arbeidet. 
Prioriteringen står mellom søknader og henvendelser fra næringslivet fra det private og saker 
i egen kommunal regi. I den situasjonen Andøysamfunnet befinner seg i akkurat nå, vil 
administrasjonen prioritere næringslivet før det private. Samtidig jobber kommunen med to 
store byggeprosjekter i egen regi, brannstasjon på Andenes og nye omsorgsboliger på 
Andenes. I tillegg skal kommunen gjennom et Masterplanarbeid, arealdel, sentrumsplan for 
Andenes, gang/sykkelvei Dverberg og oppstart i havneprosjektet. Disse prosessene vil 
teknisk enhet måtte prioritere om vi skal lykkes med omstilling av Andøysamfunnet.  
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ANDØY KOMMUNE 

 
 

 
 
 
Referatsak - Etablere knytning mellom møteportal og historisk base 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Andreas Jordell 22/2456 

 
 
Saksnr. Utvalg Møtedato 
06/2022 Kommunestyret 31.10.2022 

 
 
 
Sakssammendrag: 
  
 
 
 
Bakgrunn for saken: 
  
Andøy kommune oppgraderte sak/arkivsystemet i slutten av juni. Som følge av 
oppgraderingen mistet politikerne muligheten til å gå bruke møteportalen (politikerportalen) til 
å åpne saksdokumenter opprettet før oppgraderingen.  
  
Denne mangelen gjør det tidkrevende for politikere å følge opp politiske vedtak, da de må 
forholde seg til fullstendige protokoller i PDF-format. 
  
I formannskapsmøtet 10. oktober stilte Tone Grav spørsmål om disse forholdene vil bli rettet 
opp i. Problemstillingen har vært diskutert også tidligere. 
  
  
Faktiske opplysninger: 
  
Kommunen har fått innhentet et timesestimat på jobben, estimert til cirka 10 timer. 
Rådmannen har derfor bedt leverandøren etablere en kobling mellom møteportal og historisk 
base. 
  
Bestillingen ble gjort medio oktober. Leveransedato er foreløpig ukjent. 
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ANDØY KOMMUNE 

 
 

 
 
 
Referatsak - Konklusjon av lovlighetskontroll i sak 121-2001 («garasjesaken») 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Andreas Jordell 22/2456 

 
 
Saksnr. Utvalg Møtedato 
07/2022 Kommunestyret 31.10.2022 

 
 
Vedlegg: 
Dok.dato 

 
Tittel 

 
Dok.ID 

29.10.2022 Lovlighetskontroll - avvisning av klage - Andøy kommune.pdf 5645 
 
 
 
 
 
Bakgrunn for saken 
I forlengelse av kommunestyrevedtak av 22. november 2021 i sak 121/2001 fremmet  
Kommunestyrerepresentantene Tone Grav, Tore Benjaminsen, John Helmersen, Torfinn 
Bøe, Tommy L. Søberg og Anita Bendiksen krav om lovlighets kontroll av kommunens 
vedtak i sak 121/2021 
  
Fakta i saken 
Statsforvalteren har gjennomført en lovlighetskontroll av kommunestyretsvedtak av 
22.11.2021 i sak121/2021. Statsforvalteren slår fast at vedtaketer lovlig. Kravet om 
lovlighetskontroll har ikke ført frem. 
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ANDØY KOMMUNE 

 
 

 
 
 
Skisse til handlingsplan for Andøyfondet 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Andreas Jordell 22/1184 

 
 
Saksnr. Utvalg Møtedato 
08/2022 Kommunestyret 31.10.2022 

 
 
Vedlegg: 
Dok.dato 

 
Tittel 

 
Dok.ID 

30.10.2022 Skisse til handlingsplan for Andøyfondet 5651 
 
 
 
 
 
Rådmannen legger fram vedlagte skisse til handlingsplan for Andøyfondet, til orientering for 
kommunestyret. I denne omgang legger rådmannen altså ikke opp til vedtak, selv om 
skissen har forslag til slike. 
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